







就业 CAREER







































# "让澳学带你遇见更好的自己"

——— 黄文勇

# Nan Jing Sydney Melbourne Hobart

# 我们是澳学集团





澳学集团成立于2000年3 月,本着诚信、专业、爱心的原则,我们旨在架起一座连接海外教育资源与中国学生的桥梁,致力推进国际教育和文化交流,并期望广大留学生通过接受海外良好的教育带动全民整体素质的提高,为中华民族的繁荣与强盛做贡献。

澳学集团全面专业地办理澳大利亚留学业务,并且与澳洲的教育机构、大学、中学建立紧密联系,是数百所澳大利亚大学、理工学院、技术与继续教育学院(TAFE)和政府公立和教会私立中学的一级代理。自2000年到2016年,澳学集团为合作院校输送了数万的客户,并且因为近乎完美的服务质量和傲视同行的招生数量多次荣获名牌大学的金牌中介奖励,是行业公认的著名的升学转学、移民探亲、海外投资咨询服务公司。

OzStudy Group was founded in March 2000, which aims to bridge the connection between overseas educational resources and Chinese students with the principles of integrity, professionalism and care.

OzStudy Group strives to facilitate the international education and cultural exchange, and hopes that most students abroad could enjoy high-quality education and ultimately contribute to the prosperity of the Chinese nation.

OzStudy Group is a professional firm with comprehensive business segments and has established close relationship with Australian educational institutions, universities and secondary schools. Furthermore, OzStudy Group has been the Chinese market agency of over 100 Australian education providers including universities, TAFE Colleges and schools. From 2000 to 2016, OzStudy Group has sent tens of thousands of customers to education institutions with whom it had business cooperation.

Also, because of the nearly perfect quality of service, OzStudy Group won the Gold Medal Agency Award and was recognized as the industry leading consulting service company in the fields of education, immigration and overseas investment.







# 我们能为你做些什么?

# 社交媒体和活动策划:

澳学集团不仅是业内顶尖的移民与教育机构,在社交媒体运营管理方面也拥有丰富的经验,社交媒体平台上拥有超过14万的粉丝。此外,澳学集团在活动策划领域亦建树颇丰,活动策划涉及不同的行业及领域。在全团队的通力合作下,每场活动均取得圆满成功以及长久的宣传效果。

Apart from being a top immigration and education agency, OzStudy Group is experienced in social media management with over 140,000 followers in its social media platforms. Furthermore, OzStudy Group possesses high level of expertise in organizing events. OzStudy Group has organized and took part in a large variety of events and programs, all of which have been highly successful and influential.



# 来澳留学

方案规划 学校申请 COE申请 签证申请 后续服务



# 升学转学

方案优化 学校及COE申请 VCE申请大学指导及办理 续签申请 学校或移民局解释



# 签证移民

独立技术移民 州政府担保 工作签证雇主提名 婚姻移民 商业移民 父母移民 职业年及翻译课程申请



# 综合服务

联合办学 就业指导 短期游学 项目对接 驾照及文书翻译等

# 丰富多彩的留学生活

# 2016-2018 江苏卫视"一站到底"世界名校争 霸寨澳洲站

"一站到底"是江苏卫视王牌益智答题节目,全国周一晚间档收视冠军,并被评选为"亚洲最佳智力竞赛节目"。澳学集团自2016年起连续三年受邀成为澳洲赛区的唯一官方面试官,在各大赛区海选至决赛中环环把关。2017-2018年更是成为"一站到底"世界名校争霸赛澳洲站活动主办方,负责海选面试、线上线下宣传、新闻发布会及举办。

#### 2018 爱奇艺网综节目素人演员招募

11月,澳学集团获得官方授权,作为全澳独家官方招募渠道,为中国知名视频网站爱奇艺的一档全新网络综艺节目招募素人演员。澳学为在澳华人开启内推通道,负责宣传和执行该节目在全澳范围招募及试镜的所有环节。

# 2017-2018 毕业生就业移民专题讲座

澳学集团于悉尼、墨尔本两地多次举办毕业生就业移民专题讲座,邀请塔州州政府,教育部官员以及塔斯马尼亚大学招生官参与讲座,现场解读塔州州担保移民新政,分析时下塔大最热门的强势专业,面对面为广大留学生答疑解惑。

#### 2018 樱桃园游览采摘与薰衣草赏花之旅

为了感谢留学生顾客群体对澳学集团的喜爱与支持,澳学集团会组织一年一度的樱桃园与薰衣草园的郊游活动,让同学们在丰富眼界的同时结识新伙伴。

• Jiangsu TV "Who's Still Standing" World University Elite Competition - The Selection of University Elites in Australian, 2016-2018:

"Who's Still Standing" is the top quiz show in Jiangsu TV, which is awarded as the "Best Asian Quiz Show". Since 2016, OzStudy Group has been the exclusive Australian-based interviewer, and was acknowledged by Jiangsu TV to select candidates in the Australian division for the competition of the show. In 2017, OzStudy Group as the main organizer was responsible for the whole process, including selection, the final competition, press conference and marketing promotion of the event.

 Ordinary people recruitment for iQIYI.COM's new web reality show, 2018:

November 2018, OzStudy Group was authorised to recruit ordinary people for the Chinese famous web series platform- -- iQIYI as the exclusive recruitment channel.

OzStudy Group looked after all the promotions, recruitment and auditions in Australia.

## Employment and Immigration Seminars for Graduates(2017-2018):

OzStudy Group has been holding the Employment and Immigration Seminars for Graduates in Melbourne and Tasmania several times since 2017, with the attendance of Tasmanian government, Ministry of Education and International student recruitment manager of the University of Tasmania. Our counselors have deeply explained the new immigration policy of the Skilled Nominated Visa (Subclass 190), the most popular immigration courses in University of Tasmania and face-to-face FAQ section for our clients.

Red Hill and Ashcombe Lavender Tour, 2018:
 OzStudy Group organized annual tours for student clients in

order to thank them for their consistent support.













# 丰富多彩的留学生活

### 2016 塔斯马尼亚移民与教育研讨会

澳学集团邀请来自塔斯马尼亚州政府官员及塔斯马尼亚大学校方代表为学生现场讲解塔州留学移民政策。活动吸引了众多心系留学移民的学生前来取经,了解如何通过在塔州学习最终实现移民。

#### 2016 "Kiss The Rain" Yiruma 钢琴演奏会

Yiruma是一位享誉国际的钢琴家。 2016年的7月,他在澳洲举行了个人钢琴演奏会。澳学集团作为这场音乐会的组织者,负责承办了从初始准备到市场经营的所有环节。

## 2016 吕思清小提琴演奏会

吕思清先生是一位著名的中国小提琴家,在澳举行了他的小提琴演奏会。澳学集团作为这场音乐会的组织者,负责演奏会筹划、市场宣传和招商等众多环节。

#### 2016 墨尔本机场中国角志愿者项目

为了帮助国际留学生更好地融入社会,互帮互助,传递正能量,澳学集团呼吁广大留学生来到墨尔本机场的中国角进行志愿者工作。这个项目旨在帮助初次来到墨尔本的中国留学生和旅游者们更快地了解墨尔本,更加快速地享受到各项服务。这个项目吸引了来自各个大学的国际学生们的踊跃报名,积极加入这个志愿者团队。

#### • Tasmania Immigration and Education Seminar, 2016:

OzStudy Group organized the seminar and invited guest speakers from Tasmanian State Government and University of Tasmania. The aim was to provide international students with insightful information about how to immigrate through studying in Tasmania.

#### • "Kiss The Rain" Yiruma Live Concert, 2016:

A highly-regarded Korean pianist, Yiruma, came to Australia for the concert. OzStudy Group, as the organizer of the concert, was responsible for the whole preparation and marketing process of the concert.

## •Lu Siqing Violin Concert, 2016:

A well-known Chinese violinist, Lu Siqing, came to Australia for concerts. OzStudy Group, as the organizer, was in charge of the organizing, marketing and promotion of Lu Siqing's concerts.

#### •Airport China Corner Volunteers Program, 2016:

OzStudy Group launched this program to call upon a large amount of student volunteers to get involve in welcoming and helping newly arrived international students in the airport. The aim was to build a supportive community among international students.

# 丰富多彩的留学生活

#### 2016 雅拉河与墨尔本动物园一日游

澳学集团在心系留学生的学习状况的同时,也希望能陪伴大家快乐生活。为了感谢同学们一直以来的支持与喜爱,我澳学集团组织了雅拉河游船和参观墨尔本动物园的活动。

#### 2016 "Kiss The Rain" Yiruma 钢琴演奏会

澳学集团还为广大留学生组织冬季滑雪活动,丰富大家的留学生活。

#### 2015《陪安东尼度过漫长岁月》群演招募

这部电影由一部中国畅销书改编,更是由著名影星周迅监制的第一部电影。澳学集团成为该剧组在澳拍摄期间的唯一群演面试渠道。

# 2015 "S.H.E" 演唱会

享誉全国的流行歌唱团体 S.H.E于2015年来到墨尔本举办演唱会,澳学集团作为协办方,负责演唱会工作人员与志愿者的招募。除上述的一系列音乐会,澳学集团同时也是许多著名歌星,如林俊杰、梁静茹演唱会的承办方; 也是周杰伦演唱会的联合承办方。

#### •Yarra River Cruise and Melbourne Zoo Tour, 2016:

OzStudy Group organized these tours for student clients in order to thank them for their consistent support.

#### • "Kiss The Rain" Yiruma Live Concert, 2016:

A highly-regarded Korean pianist, Yiruma, came to Australia for the concert. OzStudy Group, as the organizer of the concert, was responsible for the whole preparation and marketing process of the concert.

•The Shooting of the Movie, A Journey, through Time, with Anthony/Les Aventures d' Anthony, 2015: This movie was an adaptation of a highly popular book in China, and it was produced by one of the top Chinese actresses, Zhou Xun. OzStudy Group owned exclusive right to select figurants for the shooting of the movie in Melbourne.

#### •"S.H.E" Concert 2015:

One of the highly popular singer groups S.H.E, came to Melbourne for their concert. OzStudy Group was the co-organizer of the concert and was in charge of the recruitment of concert staff.











# 毕业≠失业

澳学集团长久以来为ANZ、VECCI和Morgan Stanley 等知名企业进行人才招聘,是众多名企信赖的招聘中介。

#### 例如:

#### 澳新银行(ANZ)实习生招聘:

澳学集团是澳新银行授权的实习生应聘推荐中介,帮助ANZ面试并筛选合适的实习生。此外,澳学集团还负责ANZ在中国地区的市场推广。

# 维州工商联(VECCI)商业交流 活动口译员招募:

澳学集团拥有维州工商联的书面授权,负责为维州工商联招募口译员,协助中澳双方的商业谈判,共同推进双方商业合作的顺利进行。

# 首届国际生求职竞赛:

2018年,澳学集团携手维州政府首推的职前培训机构 ACECIS联合举办了首届"Job Guarantee国际生求职竞赛",为墨尔本当地的国际留学生 提供更多工作机会。澳学集团 作为主办方之一,主要负责 参赛选手招募与活动的宣传推 广。最终,大赛的冠军获得免 费职前培训并且已成功拿到工 作邀请。 OzStudy Group is also an approved recruitment agency of various world-known and reputable csompanies such as ANZ, VECCI and Morgan Stanley.

#### For Example:

# Internship Program of Australia and New Zealand Banking Group (ANZ):

OzStudy Group was an ANZ-Approved recruitment agency that was authorized by ANZ to interview and select candidates for intern positions in ANZ. Furthermore, OzStudy Group was also responsible for the marketing and promotion of ANZ in China.

The Recruitment of Business Interpreters for Victorian Chamber of Commerce and Industry (VECCI), 2015:
OzStudy Group was a VECCI-Approved agency, and has received the written acknowledgement from VECCI.
OzStudy Group was responsible for recruiting business interpreters for VECCI to help with the translation about the business negotiations between Australian and Chinese business parties.

# The First Job Guarantee Competition for International Students, 2018:

In order to provide more job opportunities for International students in Melbourne, OzStudy Group has cooperated with the Victorian government recommended career coaching team -- ACECIS for the first job guarantee competition.

OzStudy Group was mainly taking the responsibility for contestants recruitment and marketing

The first place of this competition has won a free career coaching program and successfully received job offer.

promotion.

# 来看看技术移民你能得多少分?

年龄	18-24岁	25 分
	25-32岁	30分
	33-39岁	25 分
	40-44岁	15 分
英语	Proficient English	10 分
	Superior English	20分
学历	海外认可的学徒身份/澳洲AQFIII/IV学历/澳洲Diploma	10分
	本科学位及以上(包括Honour)	15分
	博士	20分
澳洲学历	满足2年澳洲Full-time学习要求	5分
SEQ特殊 专业 学历	STEM领域(Science, Technology, Engineering &Mathematics) 科研类硕士或博士	10分
配偶	配偶非PR或公民/年龄低于45/通过职业评估(非485评估)/competent English	10分
	配偶非PR或公民/年龄低于45/无职业评估 /competent English	5分
	配偶是PR或公民	10 分
	申请人单身无配偶	10分
澳洲工作 经验	过去10年内1年与提名职业相关工作经验	5分
	过去10年内3年与提名职业相关工作经验	10 分
	过去10年内5年与提名职业相关工作经验	15 分
	过去10年内8年与提名职业相关工作经验	20分
海外工作 经验	过去10年内3年与提名职业相关工作经验	5分
	过去10年内5年与提名职业相关工作经验	10 分
	过去10年内8年与提名职业相关工作经验	15分
其它	社区语言(NAATI认证)	5分
	Professional year	5分
	州政府担保	5分
	偏远地区州政府提名或亲属担保	15分
	2年澳洲偏远地区学习	5分



# 申请技术移民需同时满足的基本条件

分数如何加起来能满足移民需要? 专业是否在新的清单上? 如果你有任何疑问,请快联系澳学集团!

请注意: 申请2-4年 working visa (PSW) 你一定要满足第一张学生签证是在2011年11月5 日之后申请并获得批准的哦!

\*此打分表发布时间为2018年4月,移民局近期政策变化频繁,请随时和我们 的顾问联系确保获得最新讯息。



扫码免费评估

# 黄文勇

**Victor Huang** 

# 董事经理 Managing Director





"不管您或您的子女正计划赴 澳留学,还是您或您的子女在我 们的帮助下正要前往或已经在澳 大利亚学习,我希望澳学集团都 能使您受益!

澳学集团旗下澳大利亚留学 网是业内最早的专业留学服务机 构,公司官方网站澳大利亚留学 网信息快捷、观点权威、视角独 特、内容实用、指导性强。我们 聚焦各类留学热点、诠释多种签 证知识、详解澳洲生活常识、组 织丰富多彩的留学生活动、引领 留学健康消费,促进行业健康发 展,早已成为广大同学赴澳留学 的门户网站和最值得信赖的服务 机构。" Whether you or your child is planning to study in Australia, or if you or your child are coming to Australia or have been studying in Australia with our help, I hope the Australian Study Network will benefit you!

OzStudynet, which officially belongs to OzStudy Group, is the first professional service provider in the industry, the company's official website offers high-quality information, authoritative views, unique perspectives, and practical guidance. We focus on all kinds of popular topics, and professionally analyze various visa knowledge,

offers insight into the life in Australia, prepare colorful student activities, and facilitate the sustainable development of the industry. Therefore, OzStudy Group has become the top choice and the most-trusted service agency for most of the students.



"自2000年创办公司以来,我们已经形成一个为客户提供国际教育资讯、留学规划、院校申请、签证申报、升学转学、移民就业等全方位的一条龙服务网络。作为数百所澳大利亚大学、中学、理工学院、技术与继续教育学院(TAFE)授权的一级代理,作为MONASH,RMIT,Swinburne,Deakin,La Trobe等著名学府特别嘉奖的金牌代理,作为澳大利亚移民局DIAC指定的电子签证注册代理机构,作为澳大利亚移民代理注册局OMARA授权的持牌移民顾问,自2000年起至2016年,澳学集团已经为数万客户成功提供了专业谘询和优质服务,签证成功率更是高达99%。如今的移民途径已经不再是简单的毕业后直接递交技术移民,而是学生面临一个选择的问题,到底走GSM技术移民,ENS/RSMS雇主担保,

还是走婚姻类移民,都需要由专家来进行科学规划。

今年,澳洲进一步开放了留学政策,这些改变必将带来留学移民行业的洗牌,但是我们认为这也是澳学集团未来前途的新增长点,凭着我们建立的核心竞争优势,我们决心以"追求完美、诚信正直、卓越领导、自主创新、团队协作"的企业价值观,切切实实地将最负责的国际教育咨询理念贯穿和落实到日常的各类咨询服务,让学生的留学移民之路走得更为顺畅,您给澳学集团一个机会,我们一定会为您带来丰厚的留学移民投资回报!"

澳学集团总裁:黄文勇



澳学集团市场 公关总监 OzStudy Group Marketing Manager Public Relations Manager

廖珺 Caroline Liao

. 03 9663 9777/ 0426 603 982



# 南京分部办公室经理|留学顾问

Nanjing Branch Manager Education Counsellor

> 黄明坚 Cathy Huang

025-86890418

# 维多利亚州公立中学排名(2018)

- 1: Mac.Robertson Girls' High School
- 2: Melbourne High School
- 3: Victorian College of the Arts Secondary School
- 4: Nossal High School
- 5: Murrayville Community College
- 6: Balwyn High School
- 7: Suzanne Cory High School
- 8: McKinnon Secondary College
- 9: John Monash Science School
- 10: Glen Waverley Secondary College
- 11: Swifts Creek P-12 School
- 12: Apollo Bay P-12 College
- 13: Box Hill High School
- 14: University High School
- 15: Melbourne Girls' College
- 16: Mortlake College
- 17: Dimboola Memorial Secondary College
- 18: Canterbury Girls' Secondary College
- 19: Albert Park College
- 20: East Doncaster Secondary College
- 21: Casterton Secondary College
- 22: Tyrrell College
- 23: Werribee Secondary College
- 24: Camberwell High School
- 25: Princes Hill Secondary College
- 26: Viewbank College
- 27: Frankston High School

- 28: Mentone Girls' Secondary College
- 29: Strathmore Secondary College
- 30: Buckley Park College
- 30: Koonung Secondary College
- 30: Northcote High School
- 33: St Albans Secondary College
- 34: Mullauna College
- 34: Vermont Secondary College
- 36:Williamstown High School
- 37: Charlton College
- 38: Coburg High School
- 39: Kew High School
- 40: Ilim College
- 41: Dromana Secondary College
- 41: Ouyen P-12 College
- 43: Nhill College
- 44: Gilmore College For Girls
- 44: Goroke P-12 College
- 46: Elwood College
- 47: Blackburn High School
- 48: Brunswick Secondary College
- 49: Braybrook College
- 50: Horsham College









# 蒙纳士大学



# Monash University

蒙纳士大学是位于澳大利亚墨尔本 市的一所综合研究性质公立大学, 创校于 1958年,是维多利亚州第二历史悠久的大 学。蒙纳士是"澳洲八大"中的一员,也 是ASAIHL的一份子,更是影响深远的M8 学术健康联盟中心、大学和国家科学院中 唯一的澳洲成员。蒙纳士于世界大学排名 中,一直位处澳洲前列。

在 2016 - 2017 年 《泰晤士高等教育 世界大学排名》中,蒙纳士大学位居世界 排名前 1% 的大学之列 (第 74 位)。在 2016 年"世界大学学术排名"中,蒙纳士 预计位居世界前100强大学第79位。2017 《泰晤士全球最国际化大学排名》第21位。 世界顶尖企业的领导者连续多年将蒙纳士 大学评为"毕业生最受雇主青睐"的大学 之一。(2011 - 2015年《纽约时报》全球 高校毕业生就业能力排名) 2015年全球高 校毕业生就业能力排名"毕业生最受雇主 青睐的大学"全球排名第56位。

蒙纳士大学现在拥有超过48,000的本 科生与近21,000的研究生在此学习。蒙纳 士大学现为维多利亚州学生申请数量排名 第一的大学。

蒙纳士大学有数个校区,其中有五所 皆设址于维州(克莱顿、考尔菲尔德、本威 克、加利波利和帕克威尔),另有分校位 于马来西亚吉降坡。并且在意大利普拉多 (Prato)和英国伦敦各有一所研究中心, 同样在印度孟买和中国江苏设立了研究生 院。蒙纳士大学的课程也在许多地区被使 用与传授着,包括南非。

Monash University is an Australian public research university based in Melbourne, Australia. Founded in 1958, it is the second oldest university in the State of Victoria. Monash is a member of Australia's Group of Eight, a coalition of Australia's eight leading research Universities, a member of the ASAIHL, and is the only Australian member of the influential M8 Alliance of Academic Health Centers. Universities and National Academies.

According to the Times Higher Education World University Rankings (2016–2017), Monash is ranked in the top one per cent of world universities - 74th in the world in the top 100 world universities, with an estimated rank of 79th according to the Academic Ranking of World Universities 2016: 21st in the World's Most International Universities in 2017 as released by Times Higher Education. Leaders from the world's most successful companies consistently rate Monash as a preferred university from which to hire graduates. (Global Employability Rankings, 2011-2015, New York Times). Ranked 56th in the world from which to hire graduates (Global Employability University Rankings, 2015).

Monash enrolls over 48,000 undergraduate and almost 21,000 graduate students, It also has more applicants than any university in the state of Victoria.

of which are in Victoria (Clayton, Caulfield, Berwick, Peninsula, and Parkville), one in Malaysia. Monash also has a research and teaching centre in Prato, Italy, a graduate research school in Mumbai, India and a graduate school in Jiangsu Province, China, Since December 2011, Monash has had a global alliance with the University of Warwick in the United Kingdom. Monash University courses are also delivered at





# 皇家墨尔本理工大学

Royal Melbourne Institute of Technology

皇家墨尔本理工大学位于澳洲维多利亚州的墨尔本市,是澳洲的一所综合型公立大学。它于1887年由Francis Ormond成立,命名为墨尔本工人学院。最初作为一所私立夜校,主要教授艺术、科学与科技课程以衔接澳洲当时的工业革新。直到1992年,在维多利亚议会法案的影响下,它与菲利普理工大学合并成为了一所公立大学。20多年之后,皇家理工大学从一个只有320人的学校,发展到了2015年时有83,000位职业及高等教育的学生,这使它成为最大的澳大利亚高等教育提供者。

皇家墨尔本理工大学共拥有87座教学楼,它们连续不断地遍布整个城区。除去主城区校区外,在布朗斯维克(Brunswick)与本都拉(Bundoora)各有一个分校区。学校在库克角(Point Cook)设有训练基地,在汉密尔顿的偏远城市也设有研究中心。除了澳洲之外,皇家墨尔本理工大学的足迹同样涉及了亚洲与欧洲。在亚洲,它的两个分校各建在越南的河内和胡志明市,同时与中国、印度尼西亚和斯里兰卡也保持着良好的合作教学关系。在西班牙的巴塞罗那,学校也设立了一个协调中心。

在QS的测评标准中,皇家墨尔本理工大学被评级为五星大学,在广告,艺术,通讯,设计,工程和技术学科中得到了国际公认的美誉。在2016年的QS评级中,艺术与设计专业在全球排名第16位,使其成为全澳洲与南半球中最顶尖的艺术与设计学院。建筑与环境建造项目位居全澳第4

位,全世界第28位。教育、工程学、土木与结构工程、电子与电气工程、机械航空与制造工程、会计学与金融学、商学与管理、传媒等专业跻身全球前100名。

RMIT University (officially the Royal Melbourne Institute of Technology, informally RMIT) is an Australian public research university located in Melbourne, Victoria. Founded in 1887 as the Working Men's College of Melbourne by Francis Ormond, it initially opened as a private night school offering instruction in art, science and technology in response to the industrial revolution in Australia. It was made a public university by act of the Parliament of Victoria in 1992 after merging with the Phillip Institute of Technology. A dual sector institute, its enrollment of 320 trades students in 1887 has since grown to around 83,000 vocational and higher education students in 2015; which makes it the largest tertiary education provider in Australia.

The foundation campus of RMIT forms part of the Melbourne city centre and is located on the northern edge of its Hoddle Grid. It began as the Working Men's College building, on the corner of Bowen Street and La Trobe Street, and has since grown to 87 buildings that are contiguous with the surrounding city. In addition to its City campus, it has two radial campuses in

the Melbourne metropolitan area which are located in the northern suburbs of Brunswick and Bundoora. It also maintains a training site in the western suburb of Point Cook located on the Royal Australian Air Force base Williams, and a research site in the Southern Grampians region located in the rural city of Hamilton. Outside of Australia, it has a presence in Asia and Europe. In Asia, it has two branch campuses in Vietnam which are located in Hanoi and Ho Chi Minh City, and maintains teaching partnerships in China, Indonesia, Singapore, and Sri Lanka. In Europe, it has a coordinating centre in Spain located in Barcelona.

RMIT is rated a five star university by Quacquarelli Symonds (QS). It is ranked as 16th in the world for art and design in the 2016 QS World University Rankings, which makes it the top art and design school in Australia and the Southern Hemisphere. It is ranked as 28th in the world for Architecture and the Built Environment (4th highest in Australia); Ranked among the world's top 100 universities in Education; Engineering (Civil and Structural); Engineering (Electrical and Electronic); Computer Science and Information Systems; Communication and Media Studies; Development Studies; and Business and Management Studies.

# 迪肯大学



# Deakin University

迪肯大学是一所建立于1974年由政府资助的澳大利亚顶尖大学,以澳大利亚联邦运动的领导人和全国第二任总理阿尔弗雷德·迪肯(Alfred Deakin)命名。迪肯在世界各大学排行榜上一直都是名列前茅。此外,在学生就业方面,迪肯也是成绩喜人,据泰晤士高等教育排名显示,迪肯大学有全澳第三的毕业生就业率。

迪肯大学一共有四大科系,涵盖艺术、教育、商务、法律、健康学、科学、工程和建筑环境等范围的学习。艺术与教育科系旗下有三所学院,涵盖社会科学、人文学、交流学和创造性艺术。健康科系包括药学院,此外还提供护理、助产、营养科学、心理学等学科。迪肯的法学院与商学院皆隶属其商务与法律科系。此外,科学、工程与建筑环境学院涵盖建筑学、信息技术、工程、生活及环境科学等学科。

2018年QS世界大学排行榜中,迪肯大学排名世界第293位。2009年澳大利亚研究生管理委员会(GMAA)给予工商管理学硕士(MBA)课程满分5颗星评价,并评定MBA课程为全澳最顶尖之列(top 8)。

总体而言,迪肯的课程以实用性为基础,目的鲜明,学生要学习将来在真实生活及工作中可能遇到的各种情况。此外,迪肯大学英语语言学院学习气氛浓郁,对于国际学生的英语语言提高是极有帮助的。迪肯为学生提供全方位服务与支持,包括学业支持、个人职业发展支持以及多个奖学金可供申请。

Deakin University is an Australian leading university and was established in 1974, it was named after the leader of the Australian federation movement and the nation's second Prime Minister, Alfred Deakin. Deakin is always highly ranked in various world university rankings, also, according to the ranking of Times Higher Education, Deakin has the third highest graduate employment rate across Australia.

The University is divided into four faculties, covering arts and education, business and law, health, and science, engineering and built environment. Within the Faculty of Arts and Education, there are three schools covering education, social sciences, humanities, communication and creative arts. The Faculty of Health has the School of Medicine, along with schools covering nursing and midwifery, exercise and nutrition sciences, and psychology. The Deakin University School of Law and the Deakin Business School both fall under the Faculty of Business and Law, and the Faculty of Science, Engineering and Built Environment encompasses architecture, information technology, engineering, as well as life and environmental sciences.

In 2018 QS World University Ranking, Deakin was ranked number 293 worldwide. In 2009, GMAA rated Deakin Master of Business Administration and Master of Business Administration (international) as 5 stars, and include Deakin MBA course within the top 8 in Australia.

Overall, all courses in Deakin are highly practical, which helps students to learn about the reality in the workplace and their future development, and enable students to deal with various situations that would take place during work. Also, there is a strong English speaking environment in Deakin where international students can greatly develop their English level. Deakin always tries hard to provide students with strong support in all aspects, including study, professional development, and a range of scholarship options that financially support students.

# 乐卓博大学 《LATROBE UNIVERSITY



La Trobe University

乐卓博大学始建于1964年,是澳大 利亚的一所综合研究型大学。校址坐落 于维多利亚州, 总校区位于墨尔本市郊 的本都拉(Bundoora),在维州排名第 三,全澳排名十二。乐卓博大学是创新 研究大学成员之一。

除去位于墨尔本本都拉主校区,另 外两大主要校区在维多利亚州的本迪戈 和新南威尔士州及维多利亚州交界处的 奥尔伯里-沃东加。乐卓博大学同样在 CBD区域设有教学楼: 其中两个在墨尔 本的富兰克林街和科林街,另一个在悉 尼的伊丽莎白街。

乐卓博大学提供艺术、社会科学、 商科(ASSC)、健康科学及工程类 (SHE)的本科和硕士课程。

乐卓博大学是泰晤士高等教育2015 年世界大学排名所公布的世界年轻大学 (成立少于50年的大学)前100强的一 所大学。艺术、人文学都是学校的强项 学科,这些学科在2014年QS世界排名 中位列前200位。

La Trobe University is an Australian multi-campus public research university with its flagship campus located in the Melbourne suburb of Bundoora. The university was established in 1964, becoming the third university in the state of Victoria and the twelfth university in Australia. La Trobe is a verdant university and a member of the Innovative Research Universities.

La Trobe's original and principal campus is located in the Melbourne metropolitan area, within the suburb of Bundoora. It is the largest metropolitan campus in the country. It has two other major campuses located in the regional Victorian city of Bendigo and the twin border cities of Albury- Wodonga. The university has two smaller regional campuses in Mildura and Shepparton and three CBD campuses: two in

Melbourne on Franklin Street and Collins Street and one on Elizabeth Street in Sydney.

La Trobe offers undergraduate and postgraduate courses across its two colleges of Arts, Social Science and Commerce (ASSC) and Science. Health and Engineering (SHE).

In 2015 it was ranked in the top 100 universities under 50 in the Times Higher Education World University Rankings. La Trobe is considered to be particularly strong in the area of arts and humanities: this was reflected in the 2014 QS World University Rankings where it was ranked in the top 200 international universities for arts and humanities.





University of Tasmania

塔斯马尼亚大学(简称塔大)是位 于澳大利亚塔斯马尼亚州的一所公立研 究型大学。该大学创校于1890年,是澳 大利亚成立的第4所大学。塔斯马尼亚 大学是澳大利亚的6所砂岩学府之一, 亦是英联邦大学协会的一员。

塔斯马尼亚大学为本科生与研究生 提供了一系列涉及各类方向的学科,并 与20家科研所有所联系,其中的许多都 在国内或国际上有相当的影响力。这所 大学在海洋与南极洲的研究中的卓越表 现远高于世界标准, 也因此得到了澳洲 研究中心的嘉奖。塔斯马尼亚大学同时 也在澳大利亚海事学院与国家中心提供 海洋方面的高等教育、培训和研究。

塔斯马尼亚大学因为其致力于学习 的态度与优质的教学受到了高度评价, 他被评为澳洲研究类大学的前十、全球 大学学术排名的前2%。在2012年,塔 斯马尼亚大学是收获澳大利亚政府颁发 的学习与教学奖项最多的澳洲大学。

The University of Tasmania (UTAS) is a public research university primarily located in Tasmania, Australia, Officially founded in 1890, it was the fourth university to be established in Australia, although Christ College, which became affiliated with the university in 1929, was established in 1846 and remains the oldest form of higher education in the country. The University of Tasmania is a sandstone university and is a member of the international Association of Commonwealth Universities and the Association of Southeast Asian Institutions of Higher Learning.

The university offers various undergraduate and graduate programs in a range of disciplines, and has links with 20 specialist research institutes, cooperative research centres and faculty based research centres; many of which are regarded as nationally and internationally competitive leaders.

The university's Institute for Marine and Antarctic Studies have strongly contributed to the university's multiple 5 rating scores (well above world standard) for excellence in research awarded by the Australian Research Council. The University also delivers tertiary education at the Australian Maritime College, the national centre for maritime education, training and research.

The university is highly regarded for its commitment to excellence in learning and teaching. It was ranked in the top 10 research universities in Australia and in the top two per cent of universities worldwide in the Academic Ranking of World Universities. The university also received more teaching awards than any other Australian university by the Australian Government Office for Learning and Teaching in 2012.



# 麦考瑞大学

Macquarie University

麦考瑞大学建校于1964年,其高质量的教学和科研水准受到QS世界大学排名八个项目的5星认证。麦考瑞大学是澳大利亚最富进取精神的大学之一,一直以一流的教学与创新精神著称,它也是澳洲第一所开设精算课程的大学。麦考瑞大学以金融、精算、会计为代表的商科在世界上享有盛名,均位列全球QS专业100强。在人文科学方面,其拥有位列45的心理学专业,法学与师范专业均在全球排名前100。在理工方面,其物理、生物、计算机科学等学科均位列全球300强。

麦考瑞高质量且广受认可的会计研究生课程,为会计学生取得CPA的征程中保驾护航。麦考瑞大学的翻译课程作为其强势专业帮助广大学生成为专业的笔译和口译者,大大提高了毕业生的就业竞争力。该专业不仅吸引了澳洲本土的学生,更吸引了来自世界100多个国家(包括中国)的学生。此外,麦考瑞的环境硕士及信息技术硕士等专业均是非常顶尖,致力于培养出极为专业和出色的行业人才。

麦考瑞大学的目标是成为一所无国界的世界名牌大学,十分重视发展学生的全球适应能力,努力为21世纪培养国际化人才。麦考瑞大学在课程设置的国际化方面被国际经济合作与发展组织认可为最佳实践者。大学提供超过100个旅行奖学金,鼓励学生们参与海外合作院校的学生交换项目。麦考瑞的师资力量也是非常强大,其中65%的教员拥有博士学位,高于澳大利亚全国平均水平。学生不仅在学术方面可以有所提高,还可以把自身所学用到实际的工作中,得到个人学业及职业双重发展,成为全面的人才。

Macquarie University, founded in 1964, was rewarded with QS world university ranking with five-star in eight programs for its high-quality education and research. Macquarie University is one of the most proactive universities in Australia, and is renowned for its top notch education and renovation spirits. Moreover, it is the first university in Australia that introduced short courses. Macquarie University is globally famous for its business subjects leading with commerce, actuarial statistics and accounting, all of them ranked top 100 in QS rankings. In engineering, majors as physics, biology and computer science are ranked top 300 globally.

Macquarie University provides high quality and widely recognised programs for Master of Accounting, guiding their accounting students to achieve the CPA. The Master of Translatology has strong and comprehensive advantages, too. This program combines required skills for translation and interpretation together, greatly improved student's professional capability, meanwhile attracted students from more than 100 countries (China included) all around the world. Furthermore, Master of Environment and Master of Information Technology are both representing high quality throughout the industry, aiming to cultivate students into professional and outstanding specialists.

The goal of Macquarie University is to become a world-famous university with no national boarder. To achieve this, the university values students' global adaptability, making efforts to educate them into 21st century international talents. The international approaches in course designing of Macquarie University are recognised by Organisation for Economic Co-Operation and Development(O-ECD) as the best practitioner. The university provided more than 100 scholarship trips, encouraging students to participate into student exchange programs, which is collaborated with overseas partner institutions. The teaching faculty of Macquarie University has a strong background, too. Among 65% of the teaching staff are entitled with doctor degree, higher than the average quality of Australia. Students can not only improve themselves in academic fields, but also able to put the knowledge into practices, in order to get dual development in both personal education and career development with all-round talent.







































































总结

Conclusion



澳学集团迄今为止所有的成就都与我们

的顾客、学生与家长们的信任与鼓励密不可

分,也同样来自于海外机构的合作、商业伙

All Business achievements of OzStudy Group are inseparable from our clients, students and parents' trust & encourage, overseas cooperation universes' assistance, business partners' support and all staff's hard working.

伴的支持与全体员工的辛勤付出。









































扫描二维码关注官方微信

# 澳学集团 OZSTUDY GROUP

# 墨尔本总部:

Level 3, 234 Swanston St, VIC 3000 Australia Tel: (+61) 3 9663 9777

# 悉尼分部:

Level 1, 23 O'Connell Street, Sydney, NSW 2000 Australia Tel: (+61) 2 8188 7558

#### 霍巴特分部:

Rear First Floor, 130 Collins Street, Hobart Tas 7000 Australia Tel: (+61) 3 6135 2335

#### 南京分部:

江苏省南京市玄武区同仁西街7号南楼三层 电话:025-868 904 18

# 广州分部:

广州市天河区黄埔大道西富力盈隆广场715室

澳洲留学中介代理编号 D067,E014,E103,N387

澳洲移民中介代理编号 0634980,0960323,1173700,1684735



澳学集团 V

weibo.com/ozstudynet

t][加关注]

澳洲黄文勇 Ⅴ

weibo.com/ozvictor

加关注

网址: www.ozstudygroup.com



